
Záznam 
zo zasadnutia Komisie výstavby, územného rozvoja 

a regionálnej politiky  
zo dňa 21.5.2007 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny  
 

Zasadnutie otvoril predseda komisie, privítal prítomných členov komisie a z dôvodu osobnej 
účasti zástupcov spol. Satkostav, navrhol zmenu programu, s ktorou súhlasila všetkých 13 členov 
a to nasledovne: 
1., Informácia o priebehu výstavby „Polyfunk čného bytového domu- Podháj, Lama č“ 

- ukončenie stavby je plánované na termín 12/2007, na stavbe sa pracuje, členovia komisie 
budú o postupe prác priebežne informovaní 

- komisia berie informáciu na vedomie 
za: 13 

    
2., Spolo čnos ť pre rozvoj bývania v Bratislave n.o., Rontgenova 2 4, BA- z dôvodu neúčasti 
zástupcu organizácie bola prezentácia „Programu výstavby bytov v Bratislave“ zrušená 
 
 
K ostatným bodom programu zaujala komisia nasledovné stanoviská: 
3.,  Fakulta architektúry, Ústav urbanizmu, Nám. Sl obody 19, BA- urbanisticko- 
architektonická sú ťaž na Malokarpatské nám. Lama č 

- komisia berie informáciu na vedomie 
za: 14 

 
4., S-HANZA, Dostojevského rad 1, BA- doplnenie žia dosti o vydanie záv. stanoviska 
k umiestneniu stavby RD 

- komisia požaduje dopracovať vizualizáciu formou zakreslenia rozvinutého pohľadu do 
digitálnej snímky súčasného stavu okolitej zástavby o výškové kóty a predložiť ho na ďalšie 
zasadnutie dňa 18.6.2007 

- zároveň komisia požaduje osobnú účasť zástupcov spoločnosti na tomto zasadnutí, 
v prípade ich neúčasti materiál nebude prerokovaný 

za: 15 
 

5., Prvá energetická a teplárenská spolo čnos ť spol. s r.o., Rácova 3, BA- štúdia 
realizovate ľnosti dostavby FNsP BA- Rázsochy 

- komisia berie informáciu na vedomie 
za: 15 
 

6., Ing. M. Bukoven a manž., Veternicova 17, BA- ži ados ť o vydanie záv. stanoviska k PD pre 
SP RD- novostavba p. č. 1628 a 1629 k.ú.Lama č- Kunerádska ul. 

- komisia súhlasí, avšak upozorňuje na to, že pre neštandartnú vzdialenosť od susedných 
pozemkov je potrebné vyžiadať si súhlasné stanoviská vlastníkov týchto pozemkov 

- zároveň komisia upozorňuje na potrebu preriešenia vstupu na pozemok z Kunerádskej ul., 
ktorý je v bezprostrednej blízkosti ochranného pásma trasy jestvujúcej železničnej dopravy 

za: 15  
 
7., Rôzne 
A/ Bratislavský samosprávny kraj, Ing. G.Agárdy, po dpredseda, Sabinovská 16, BA- žiados ť 
o stanovisko k dia ľničnému obchvatu hlavného mesta SR BA- D4 

- k bodu 1) komisia doporučuje variant vedenia úseku D4 podľa ods. b) stredný variant t.j. 
„Rovinka- Senec- Pezinok- tunel pod Karpatami- Lozorno- D2“ 

za: 15 
 



B/ A. Ďurkovský, primátor Hl. mesta SR BA-  žiados ť o prehodnotenie stanoviska 
k odpredaju pozemku p. č. 2555/202 k.ú. Lama č 

- komisia potvrdzuje stanovisko vydané Mgr. O.Keltošovou, starostkou MČ BA- Lamač pod 
č. 1271/2007 zo dňa 20.3. 2007, z dôvodu, že predmetná parcela je určená ako rezerva 
v rámci UŠ Nový Lamač pre výstavbu nosnej komunikácie C1 

za: 15 
 
 
C/ KTI družstvo, Banšelova 2, BA- žiados ť o stanovisko na stavbu RD- Povoznícka ul. p. č. 
1728, 1727, 1731 a 1730 k.ú.Lama č 

- komisia s predloženým zámerom súhlasí 
za. 15 

 
D/  
Informácia predsedu SK: 

- Marianum- Pohrebníctvo mesta Bratislavy na základe ohlásenia vybúra asfaltový chodník 
a vybuduje nový chodník zo zámkovej dlažby na cintoríne v Lamači 

Informácia p. starostky: 
- na stavbu „Rekonštrukcia letného kúpaliska Lamač Pod Násypom“ bolo na základe 

rozhodnutia mestskej rady vyčlenených ďalších 8 mil. Sk, s tým, že jeho dostavba je 
plánovaná na august 2007 

Požiadavka obyvate ľov ul. Pod Ze čákom, Segnáre a okolie 
- na otočke autobusov na ul. Pod násypom je potrebné opätovne osadiť informačnú vývesnú 

tabuľu 
 

Členovia komisie sa dohodli, že najbližšie zasadnutie komisie sa bude konať 18.6.2007 
o 16.30 hod.   
  
Zapísala : Ing. V. Rychtáriková                                                          Bratislava,  21.5.2007 
 
Overil    : Ing. Ľ. Lučenič    


